
 Buczkowice, 8 października 2019 r. 

 

Znak: ORG.0003.12.2019 

 

 

Pani 

Renata Komarnicka 

Radna Rady Gminy Buczkowice 

 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 25 września 2019 r., dotyczącą modernizacji 

ul. Młyńskiej w Buczkowicach, uprzejmie informuję, że remont nawierzchni tej drogi został ujęty 

w przetargu, który przewidywał ułożenie na niej nowej nakładki asfaltowej w terminie do końca 

września br.  

Gmina uzyskała dofinansowanie na realizację tego zadania. Celem jego rozpoczęcia 

konieczne było złożenie do Starostwa Bielskiego odpowiednich dokumentów, w tym zgody 

właściciela działki, po której przebiega ul. Młyńska. Niestety, mimo ponawianych prób (w tym przez 

Radę Sołecką Buczkowic), nie udało się tej zgody uzyskać, w związku z czym gmina musiała 

zrezygnować z zaplanowanych robót. 

Jednocześnie informuję, że gmina zleciła już czynności geodezyjne mające na celu 

wydzielenie części działki zajętej pod ul. Młyńską, co pozwoli wystąpić do Wojewody Śląskiego 

o komunalizację i uzyskać własność. Po zakończeniu tej procedury będziemy ponownie starać się 

o położenie na ul. Młyńskiej nawierzchni asfaltowej. 

 

 

Z poważaniem 

 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice  

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują:  

 

1) Radna Renata Komarnicka x 1.  

2) Przewodniczący Rady Gminy, Radny Jerzy Foltyniak x 1.  

3) Aa (EZD).  

 


